
Komisia pre vzdelávanie, kultúru a voľnočasové aktivity pri obecnom zastupiteľstve 

Zápisnica zo 5. zasadnutia komisie  

zo dňa 20. 06. 2023 v čase od 17:30 hod. 

Miesto konania: Zasadačka OcÚ Bernolákovo, Hlavná 111 

 

Predsedníčka komisie, Ing. Martina Brunel, privítala prítomných, otvorila zasadnutie komisie 

a konštatovala, že komisia je uznášania schopná. Prítomných členov s právom hlasovať: 7. 

Minimálne kvórum na prijatie uznesenia: 4. 

 

Prítomní členovia komisie podľa prezenčnej listiny: Ing. Martina Brunel, Katarína 

Koporcová, Marek Jakubovič, MUDr. Michaela Mulera, JUDr. Juraj Ďorko, PhD., Jana Takács 

Horníčková, Ing. Rastislav Požár. 

Zapisovateľka: Ing. Jana Jarová (OcÚ) - ospravedlnená 

Ospravedlnení členovia komisie: Michaela Matejková 

Uznesenie č.1/5/2023 

Komisia VKVA schvaľuje program v nasledujúcom znení: 

1. Privítanie a otvorenie 

2. Určenie overovateľov zápisnice  

3. Informácia ohľadom navýšenia počtov žiakov v ZUŠ pre školský rok 2023/2024  

4. Informácia z Rady školy pri ZŠ  

5. Informácia - výberové konanie na funkciu riaditeľa ZUŠ 

6. Dotácia – výstavba multihaly 

7. Sprístupnenie ihriska v rámci ZŠ na Komenského ul. 

8. Rôzne 

ZA: 7   PROTI: 0   ZDRŽAL SA: 0 

K bodu 2: 

Určenie overovateľov zápisnice 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí pani MUDr. Michaela Mulera a pán JUDr. Juraj 

Ďorko, PhD. Bez pozmeňujúcich návrhov.  

 

Uznesenie č. 2/5/2023 

Komisia VKVA schvaľuje za overovateľov zápisnice navrhnutí pani MUDr. Michaela Mulera 

a pán JUDr. Juraj Ďorko, PhD. 

ZA: 7  PROTI: 0  ZDRŽAL SA: 0 

 



 K bodu 3: 

Informácia ohľadom navýšenia počtov žiakov v ZUŠ pre školský rok 2023/2024  

 

Po predložení materiálu členovia súhlasia a berú na vedomie možnosť navýšenia počtu žiakov. 

Potrebné je však preveriť kapacitné možnosti (vypracovať analýzu), zabezpečiť časový 

harmonogram vyučovacích hodín a vypracovať finančnú analýzu.  

Komisia VKVA ďalej odporúča všetky podklady taktiež doručiť aj Rade školy pri ZUŠ na 

posúdenie a vyjadrenie a zriaďovateľovi na prerokovanie a schválenie. 

Uznesenie č. 3/5/2023 

Komisia VKVA berie na vedomie informáciu o navýšení počtov žiakov v ZUŠ Bernolákovo 

v školskom roku 2023/2024. Ďalej odporúča preveriť kapacitné možnosti, zabezpečiť časový 

harmonogram vyučovacích hodín a vypracovať finančnú analýzu. 

ZA: 7   PROTI: 0   ZDRŽAL SA: 0 

K bodu 4: 

Informácia z Rady školy pri ZŠ  

 

Predsedníčka komisie VKVA informovala členov komisie o záveroch zo zasadnutia Rady školy 

pri ZŠ zo dňa 8.6.2023. Informácia z RŠ pri ZŠ sa týkala nevyhovujúcich priestorových 

podmienkach, ktoré majú radikálny dopad na prácu pedagógov a z toho plynie aj rozhodnutie 

niektorých ukončiť pracovný pomer v ZŠ. Členovia komisie odporúčajú zriaďovateľovi aby sa 

zaoberal už prijatému uzneseniu o vypracovaní štúdie areálu na Komenského ulici (rozšírenie 

jedálne, kuchyne, ŠKD) bez navýšenia kapacít.  

Ďalšou problematikou, ktorou sa členovia zaoberali boli incidenty na základnej škole, prípadná 

šikana. Členovia komisie VKVA odporúčajú Rade školy pri ZŠ aby sa zaoberala organizáciou 

denného režimu žiakov najmä počas malých prestávok a veľkej prestávky so zameraním na, 

dodržiavanie psychohygieny, zabezpečenie dozoru na chodbách a riešenia krízových 

incidentov.  

Uznesenie č.4 /5 / 2023 

Komisia VKVA berie na vedomie informáciu z Rady školy pri ZŠ a odporúča Rade školy pri 

ZŠ aby sa zaoberala organizáciou denného režimu žiakov najmä počas malých prestávok a 

veľkej prestávky so zameraním na, dodržiavanie psychohygieny, zabezpečenie dozoru na 

chodbách a riešenia krízových incidentov.  

 

ZA: 7   PROTI: 0   ZDRŽAL SA: 0 

 

 



K bodu 5: 

Informácia - výberové konanie na funkciu riaditeľa ZUŠ 

 

Pán Požár informoval členov komisie VKVA o výberovom konaní na funkciu 

riaditeľ/riaditeľka ZUŠ. Úspešný kandidát - Dis.art. Roman Müller bol menovaný do funkcie 

odovzdaním mandátu od 1. 7. 2023. Pán Požár ďalej informoval o víziách pána Müllera 

o zriadení nového odboru. Komisia odporúča Rade školy pri ZUŠ zaoberať sa možnosťou 

otvorenia nového oboru (audio-vizuálno-mediálny), ktorý bol prezentovaný pri výberovom 

konaní.  

Uznesenie č. 5 / 5 / 2023 

Komisia VKVA berie na vedomie informáciu o priebehu a výsledku výberového konania na 

funkciu riaditeľa ZUŠ. 

 

ZA: 7   PROTI: 0   ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu 6: 

Dotácia – výstavba multihaly 

 

 

Uznesenie č. : 6 / 5 / 2023 

Komisia VKVA odporúča schváliť dotáciu na realizáciu projektu „Multifunkčnej haly 

Bernolákovo“.  

ZA : 7   PROTI: 0   ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu 7: 

Sprístupnenie ihriska v rámci ZŠ na Komenského ul. 3 

Podľa organizačného poriadku ZŠ Komenského 3 sa telocvičňa sprístupňuje v čase od 7:30 do 

22:00. Členovia komisie VKVA navrhujú sprístupniť areál Základnej školy na Komenského 

ulici č. 3 verejnosti denne v čase od ukončenia vzdelávacieho procesu do 21:00 hod. A počas 

letných prázdnin v čase od 08.00 h do 21.00 h. Na zabezpečenie ochrany proti vandalizmu 

a prípadnému poškodzovaniu majetku školy a zriaďovateľa komisia navrhuje zriaďovateľovi 

zabezpečiť kamerový systém v danom priestore v kontinuite so zvýšeným fyzickým dohľadom 

príslušníkmi obecnej polície (napr. stanovený kontrolný bod každú hodinu). 

 

 

 



Uznesenie: 7 / 5 /2023 

Komisia VKVA odporúča zriaďovateľovi posúdiť legislatívne predpisy na účel možnosti 

sprístupnenia školského areálu na Komenského ulici č. 3  pre verejnosť. 

 

ZA: 7    PROTI: 0    ZDRŽAL SA: 0 

K bodu rôzne: 

Kontrola výberového procesu uchádzačov do MŠ Komenského. Bolo by vhodné aby Rada 

školy pri MŠ preverila zoznam prijatých uchádzačov, či bol v súlade so stanovenými kritériami 

prijímania. 

Záver: 

Predsedníčka poďakovala všetkým prítomným a ukončila rokovanie o 19:30 hod. 

 

Za Overovateľov: 

MUDr. Michaela Mulera    v.r. 

JUDr. Juraj Ďorko, PhD.    v.r. 

 

Zapísala: Ing. Martina Brunel v.r. 


